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The article examines the incomes and expenditures of the population of the Republic of 

Armenia and assesses the degree of their inequality using the coefficient of inequality of 

Gini. The article uses the unnamed microdatabase of the 2019 Household Living Stan-

dards Comprehensive Survey. The impact of each expenditure and income components 

on the coefficient of total income and expenditure, respectively, was assessed, and also 

the coefficients of their elasticity are calculated. Using elasticity coefficients, forecasts 

of the level of inequality were made. As a result of the study, it became clear that the 

level of income and expenditure inequality of the population under different scenarios is 

aimed to grow.  
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В статье рассматриваются доходы и расходы населения Республики Армения и 

оценивается степень их неравенства с использованием коэффициента неравенства 

Джини. В статье используется неназванная база микроданных комплексного об-

следования уровня жизни домашних хозяйств 2019 года. Было оценено влияние 

каждой составляющей расходов и доходов на коэффициент общих доходов и рас-

ходов соответственно, а также рассчитаны коэффициенты их эластичности. Ис-

пользуя коэффициенты эластичности, были сделаны прогнозы уровня неравенст-

ва. В результате исследования стало ясно, что уровень неравенства доходов и 

расходов населения при различных сценариях направлен на рост. 


